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Zápis 03/2023 
ze schůze Výboru sekce kanoistiky na divokých vodách ČSK z. s., dále Výbor sekce 

ČSK DV konané dne 27. 9. 2023 v Praze. 

Přítomni:  Ježek S., Pollert J., Bílý M., Křempek K., Volf J., 
Přizváni: Kratochvíl J., Prskavec J., Vondra J., Jarolímek O., Eichler I., 
On-line: Kutá L., Novosad L., Roleček L., Kneblová H.,– online 
Omluveni: Knebel R., 
Kontrola zápisu 02/2023: 

• Předseda zahájil schůzi Výboru sekce ve 14.00 hod. 
Předseda sekce 

• Komentář ke konání schůze Výboru ČSK DV. Požádal o zhodnocení sezony 
přítomné trenéry RD. 

• Předseda okomentoval pořádání MSJ v Roudnice n. L. a SP na Lipně a 
v Českém Vrbném. 

• Předseda informoval o zneužití autorských práv při pořádání SP v Českém 
Vrbném a požadavek ze strany autorky. 

• Předseda poděkoval za účast A. Plachtové a M. Satkové v Development 
programu ICF, velice pozitivní ohlasy na jejich práci od zástupců ICF. 

• Za svaz byly do nově vznikajících komisí při ECA. navrženy a schváleny A. 
Plachtová za sjezd a za slalom M. Kratochvílová. 

• Popřál čestnému předsedovi k narozeninám. 

• Termín Valné hromady 2023 s komentářem O. Jarolímka k informacím o čerpání 
rozpočtu a schvalování Směrnic pro závodění. J. Kratochvíl okomentoval. Návrh 
je 13.1.2024 – schváleno. 

• Anketa „Divočák 2023“. Komentář S. Ježek. Dotaz k podpoře financování této 
akce ze strany jednotlivých RD. Výbor schválil příspěvek ve výši 100 tis. Termín 
24.11.2023. 

• Předseda informoval o Anketě Kanoista roku ČSK 24.10.2023 – formát jako 
v loňském roce, schvalování za sekce. Požádal trenéry RD o zaslání návrhu 
v jednotlivých kategorií. 

• Informace o žádosti na investice od NSA pro rok 2023 – schváleno (mikrobus, 
kajak cross branky, 3 časoměrné sety, informační systém pro svaz, systém 
videorozhodčí). Doufáme, že tento program bude pokračovat. Potíže se 
sháněním výrobce branek (tyček) v ČR. Komentář J.Prskavec. 

• Komentář k problematice kajak crossu do budoucna. Komentář J. Kratochvíl za 
kategorii juniorů u této disciplíny. Podpora dalších soutěží během závodní 
sezony. Komentář J.Prskavec za RD slalom k této disciplíny a ke kvalifikaci na 
OH 2024. 



Zápis 03/2023 Stránka 2 
 

• Informace ze setkání na NSA k záměrům NSA k prioritizace sportů a požadavků 
ze strany NSA + základní pilíře hodnocení a přidělování dotací v hlavních 
dotačních kategoriích. Připravuje se také změna v členských příspěvcích (cca 
200,-Kč/člena). Nutné připravit hnutí na tuto změnu. 

• Předseda poděkoval J.Bustovi za získání dotace z projektu Erasmus pro 
kanoistiku, která je kladně hodnocená i ze strany dalších federací. 

• Předseda předložil za omluveného R. Knebela návrh odměn za RD sjezd za rok 
2023 v celkové výši 452.400,-Kč + 86.720,-Kč dle předem schválených kategorií. 
Výbor s předloženým návrhem souhlasí. 

• Informace k úmrtí šestnáctiletého závodníka z oddílu Semily na Salze. Komentář 
J.Kratochvíl a M.Bílý k výcviku trenérů ve vodním slalomu a sjezdu. Komentář 
L.Roleček, který se akce zúčastnil. 

Místopředseda: 

• L. Roleček – on line. 

• Požádal o pověření L.Rolečka v jednání získání vypouštění a organizaci závodů 
2024 ve Š.Mlýně – výbor pověřuje. 

• Informace k pozvání z Pardubického kraje k ODM2024 v Č.Budějovicích. 
Čestný předseda: 

• J. Pollert – informace k připravovanému výročí ICF – 100 let. Požadavek na 
dodání podkladů z jednotlivých federací. 

• Přednesl dotaz na L.Kutou k pravidlům a výkladům pravidel v crossu – odpověď 
K.Kutá a J.Prskavec. 

Závodní komise: 
• H. Kneblová – on line. 

• Informace k sezoně 2023. Vydány žebříčky hlavních závodů a čeká se na 
poslední závody ve slalomu a sjezdu k vydání oblastních žebříčků. 

• Financování závodů není ještě uzavřené, čeká se na poslední doúčtování. 
Komise rozhodčích: 
• L. Kutá – online.  Info k novým rozhodčím pro mezinárodní scénu. 
Zástupce oddílů - Čechy: 
• J. Volf –  podmínky smlouvy od UNIQA a.s. – sekretariát rozešle na trenéry. 

• Přednesl dotaz na školení rozhodčích pro rok 2024 – odpověď L.Kutá – bude u 
některém NKZ ve slalomu v roce 2024. 

• Informace k nákupu investice za Duklu – velmi komplikované a v kategorii 
automobilů prakticky neřešitelné. 

Zástupce oddílů - Morava: 
• K. Křempek – info k popularitě sportu. 
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Trenér RD slalom: 
• J. Prskavec – okomentoval sezonu RD ve slalomu, první závody SP + ME 

(Evropské hry) + MS. Před RD je ještě závod SP v Paříži. Velmi dobré výsledky 
na EH. Na MS bylo důležité získat místa pro OH (4x), což se podařilo a tím je i 
MS považováno za úspěšné. 2x medaile v hlídkách, 1x individuální. 

• J.Prskavec okomentoval problém kajak cross a tréninku. 

• Přednesl návrh odměn pro členy RD dle schváleného klíče (celková částka 666 
tis. Kč – 55 tis.). Výbor souhlasí s předloženým návrhem. 

• Požádal L.Kutou o odměnu rozhodčí na MZ – pošle J.Prskavcovi. 

• Poděkoval za realizaci investice pro svaz. Přednesl návrh, aby mikrobusy 
pronajímané zredukovat ze tří na jeden „nový“. Výbor pověřuje S.Ježka k jednání 
s 1Car o dalším postupu. 

Trenér RDJ: 
• J. Kratochvíl – okomentoval průběh sezony RDJ ve slalomu MEJ Čunovo + MSJ 

Krakov (17 medailí) a výborné výsledky. Ve sjezdu – Roudnice n.L. – dominance 
českých závodníků. Pochválil pořadatele MSJ z hlediska propagace a velmi 
dobře zorganizováno. 

• Komentář k poslední letošní akci RDJ (OH naděje 2023) – 7.8.10.2023. 

• Požádal pro J.Bustu zapůjčit mikrobusu – Výbor souhlasí. 
Trenér RD sjezd: 
• R. Knebel – omluven 
Trenér RD U23 slalom: 
• J. Vondra – okomentoval sezonu RD U23 a to z hlediska výsledků i účasti na 

jednotlivých akcích. 

• Navrhl dát kajak cross branky na kanál na Štvanici. 

• Přednesl návrh odměn pro členy RD U23 za ro 2023 v celkové výši 65.000,-Kč – 
Výbor souhlasí. 

Trenér RD U23 sjezd: 
• L. Novosad – on line.  
Kontrolní a revizní komise: 
• O. Jarolímek – bez připomínek 
Metodik svazu: 
• M. Bílý – informace ke školení trenérů dohromady cca 50 lidí. 
Sekretariát: 
• Zatím vyplacené pouze 4 oddíly dotací ČSK na oddíly. Ostatní smlouvy postupně 

dochází. 
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• Termín příští schůze Výboru bude upřesněn – přibližně konec listopadu, 
začátek prosince 2023. 
Zapsal: Eichler                                     Schválil: Ježek   
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